
 
Aan:   College van B&W   
Via e-mail:  raadsgriffie@hengelo.nl   
Datum: 10 juli 2024 
Betreft:  Afval-vragen over gebruik Biobox in Hengelo 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van een bericht op 1 Twente Hengelo van 11 juni 2024: “Afvaljaarcijfers 
Hengelo: hoogbouwbewoners gebruiken biobox nog onvoldoende en PMD weer viezer” en de 
zomernota 2024-2028: “Ook wordt er minder gebruik gemaakt van de Biobox dan verwacht”, 
hebben wij de volgende vragen voor het College: 
 

1. Ligt er een getailleerd projectplan ten grondslag aan de invoering van de Biobox? Zo ja, 
graag zouden wij dit ontvangen. Zo nee, waarom niet? 

2. Is de invoering van de Biobox ter besluitvorming voorgelegd aan de gemeenteraad? Zo 
niet, waarom niet? 

3. Wat is het aantal hoogbouwhuishoudens in Hengelo? 
4. Wat was de prognose van het percentage deelnemende huishoudens? 
5. Hoe vaak per jaar was de prognose dat een deelnemende huishouding een storting zou 

doen in de Biobox? 
6. Hoeveel kg. per jaar bioafval was de doelstelling dat met de Biobox zou worden 

ingezameld. 
7. Klopt het dat over de laatste 4 maanden van 2023 gemiddeld 3 keer per huishouden 

gebruik is gemaakt van de Biobox? Betekent dit dan op jaarbasis 9 keer? 
8. Wat is de financiële consequentie van het veel lagere gebruik? 
9. Wat ziet het college als oorzaak van het tegenvallende gebruik? 
10. In uw brief van 18 juni 2023 verklaart u de toename van het GFT in 2023 als gevolg van 

een half jaar gebruik Biobox. Graag ontvangen wij de rekenkundige onderbouwing. 
11. Welke acties gaat het college ondernemen om het gebruik van de Biobox te bevorderen 

en welke doelstellingen wordt hierbij geformuleerd met betrekking tot het gebruik en de 
hoeveelheid in te zamelen bioafval? 

12. De Bioboxen zijn op afstand naast de Orac’s geplaatst. Bent u het met ons eens dat dit 
in strijd is met het principe van omgekeerd inzamelen? Zo nee, waarom niet? 

13. Is er vooraf overleg geweest met de inwoners over de plek van de Biobox? Welke vorm 
van participatie meent Het College te hebben toegepast en past dit binnen de kaders 
participatie door de raad vastgesteld? Is het College van mening dat hiermee voldoende 
draagvlak is gecreëerd onder de inwoners ? Hoe meet ze dit draagvlak? 

14. Wat is de uiteindelijke milieu impact van de Bioboxen rekening houdend met de vele 
transportbewegingen veelal met diesel vrachtwagens?  

15. Hengelo heeft in 2023 met 94 kg. GFT per inwoner het laagste percentage in Twente. 
Het gebruik van de GFT-container in de laagbouw is laag. Het restafval bevat nog 37 
gewichtsprocent GFT. Hengelo hanteert als enige gemeente in Twente een Diftar-tarief 



voor GFT. Dit ondanks een al op 26 juni 2012 aangenomen motie om het 0-tarief in te 
voeren. Waarom werd deze motie niet uitgevoerd? 

16. Volgens een Factsheet van de Vereniging Afvalbedrijven is een nultarief voor GFT de 
snelste en voordeligste manier om het scheidingspercentage flink te laten stijgen. 
Graag Uw reactie op deze Factsheet. Zie: 
https://www.verenigingafvalbedrijven.nl/public/Factsheets/8/bestand/VA-Factsheet-
Nultarief%20voor%20gft-inzameling%20werkt.pdf 

 
In afwachting van uw antwoorden.                                                                                                                  
Met vriendelijke groet,                                                                                                                                   
Glenn Dedecker 
Fractievoorzitter en Raadslid Lokaal Hengelo – Anders! 

 
 
Bijlage: 
 
https://www.1twente.nl/artikel/4448192/afvaljaarcijfers-hengelo-plastic-afval-
verzamelcontainers-vervuilder-gebruik-biobox-hoogbouw-blijft-nog-
achter#:~:text=Er%20werd%20gemiddeld%205%20kilo,5%2C7%20kilo%20in%202022. 
 

https://www.verenigingafvalbedrijven.nl/public/Factsheets/8/bestand/VA-Factsheet-Nultarief%20voor%20gft-inzameling%20werkt.pdf
https://www.verenigingafvalbedrijven.nl/public/Factsheets/8/bestand/VA-Factsheet-Nultarief%20voor%20gft-inzameling%20werkt.pdf
https://www.1twente.nl/artikel/4448192/afvaljaarcijfers-hengelo-plastic-afval-verzamelcontainers-vervuilder-gebruik-biobox-hoogbouw-blijft-nog-achter#:~:text=Er%20werd%20gemiddeld%205%20kilo,5%2C7%20kilo%20in%202022
https://www.1twente.nl/artikel/4448192/afvaljaarcijfers-hengelo-plastic-afval-verzamelcontainers-vervuilder-gebruik-biobox-hoogbouw-blijft-nog-achter#:~:text=Er%20werd%20gemiddeld%205%20kilo,5%2C7%20kilo%20in%202022
https://www.1twente.nl/artikel/4448192/afvaljaarcijfers-hengelo-plastic-afval-verzamelcontainers-vervuilder-gebruik-biobox-hoogbouw-blijft-nog-achter#:~:text=Er%20werd%20gemiddeld%205%20kilo,5%2C7%20kilo%20in%202022

